



YOUR PREMIUM CHAUFFEUR & TRAVEL PARTNER IN POLAND

شركة حاتم لوكس للسفر

شريكتكم المميز في بولندا للنقل الفاخر والجولات السياحية

About Us

Hatem Lux Travel is a Polish company offering complete travel solutions – from airport pickups and hotel bookings to private tours and day trips. We specialise in chauffeur-driven experiences, combining luxury vehicles with professional English-speaking drivers to ensure comfort, safety, and exceptional service.

“We make every journey in Poland effortless, elegant, and unforgettable.”

شركة حاتم لوكس للسفر هي شركة بولندية تقدم خدمات سفر متكاملة، من استقبال المطار وحجز الفنادق إلى الجولات الخاصة والرحلات اليومية. نختص في خدمات السائق الخاص مع السيارة، حيث نوفر مركبات فاخرة مع سائقين محترفين يتحدثون الإنجليزية لضمان الراحة والأمان وتجربة سفر استثنائية.

“نجعل كل رحلة في بولندا سلسة وأنيقة ولا تُنسى”





Kraków

Royal city, art & history

مدينة تاريخية، فنية
وثقافية



Rzeszów

Hidden gem, calm &
authentic

جوهرة مخفية هادئة
وأصيلة



Warszawa (Warsaw)

Modern capital with
top shopping &
entertainment

العاصمة الحديثة مع
التسوق والترفيه الراقى



Wrocław

Colorful old town,
rivers, and romantic
bridges

مدينة قديمة ملونة مع
أنهار وجسور رومانسية



Zakopane

Mountain paradise for
nature & adventure

جنة جبلية لمحبي الطبيعة
والمغامرة

Top Destinations

أفضل الوجهات



Your Trusted Partner in Poland

شريكم الموثوق في بولندا

We proudly welcome our partners from the Arab world with a promise of exceptional hospitality, comfort, and cultural understanding.

Our mission is to ensure your clients feel at home in Poland – respected, cared for, and surrounded by services that reflect their culture and values.

We don't just provide services – we provide understanding.

Our team respects Arabic customs and traditions, ensuring every guest enjoys true hospitality and peace of mind.

We are your reliable, all-in-one partner in Poland.

Your guests' comfort is our highest priority.

شريكم الموثوق في بولندا

نرحب بشركائنا من العالم العربي بكل فخر،
ونعدكم بتجربة مليئة بالضيافة الراقية، الراحة،
والفهم العميق للثقافة العربية.
– هدفنا هو أن يشعر عملاؤكم وكأنهم في وطنهم في بولندا
مُحاطين بالاحترام والرعاية والخدمات التي تُلبّي قيمهم وتوقعاتهم

نحن لا نقدم خدمات فقط – بل نقدم فهمًا حقيقيًا لثقافتكم وقيمكم.

فريقنا يُقدّر الضيافة العربية ويهتم بأدق التفاصيل.
ليشعر ضيوفكم بالترحيب والرعاية الكاملة طوال رحلتهم.
نحن شريككم الموثوق والدائم في بولندا.
الوجهة التي تجمع بين الراحة، الخصوصية، والرقي لعملائكم.



Winter Season

Winter in Zakopane – A Magical Alpine Escape for Your Guests

Experience the enchanting charm of Zakopane, Poland's winter capital, where the season lasts from late November to early April. Nestled at the foot of the majestic Tatra Mountains, Zakopane becomes a snowy wonderland with breathtaking views, crisp mountain air, and unforgettable experiences.

Your guests can enjoy skiing and snowboarding on world-class slopes, romantic horse-drawn sleigh rides, thermal spas, and cozy wooden chalets – every moment feels like a scene from a winter fairytale.

Important tip for agencies: We recommend offering car or van rentals with a driver during winter months, as some roads can be icy and challenging, ensuring your guests travel safely and comfortably.

الشتاء في زاكوباني – تجربة جبال الألب الساحرة لعملائكم

اكتشفوا سحر زاكوباني، عاصمة الشتاء في بولندا، حيث يمتد الموسم من أواخر نوفمبر حتى أوائل أبريل. تقع زاكوباني عند سفح جبال تاترا الشامخة، وتتحول إلى أرض ثلجية ساحرة بمناظر طبيعية خلابة وهواء جبلي منعش وتجارب لا تُنسى.

يمكن لعملائكم الاستمتاع بالتزلج وركوب الألواح على منحدرات عالمية المستوى، والجولات الرومانسية بعربات تجرها الخيول، والحمامات الحرارية، والشاليهات الخشبية الدافئة – كل لحظة تشبه مشهداً من حكاية شتوية.

نصيحة مهمة للوكالات: نوصي بتوفير خدمة تأجير السيارات أو الفانات مع سائق خلال أشهر الشتاء، حيث يمكن أن تكون بعض الطرق زلقة وصعبة، لضمان تنقل آمن ومريح لعملائكم.

زاكوباني تجمع بين المغامرة، الاسترخاء، والثقافة الجبلية البولندية – وجهة شتوية لا غنى عنها لجميع أنواع الضيوف.



Summer Season

From June to September, Poland comes alive with sunshine, vibrant landscapes, and endless outdoor experiences. Offer your clients a variety of adventures — from golden Baltic beaches and lush forests to mountain valleys teeming with activity.

Guests can enjoy adrenaline-filled experiences like quad biking, off-road buggies, or river rafting in the scenic Pieniny Mountains. They can explore crystal-clear lakes, picturesque hiking trails, and medieval castles, or relax at open-air cafés in charming city squares.

Poland's summer perfectly balances excitement and tranquility, where nature, culture, and warm hospitality combine to create unforgettable memories. Whether your clients are explorers, families, or couples seeking a romantic getaway, Poland provides endless summer adventures that can be tailored to their preferences.

صيف في بولندا - الطبيعة والمغامرة والثقافة لعملائكم

من يونيو إلى سبتمبر، تنبض بولندا بالحياة تحت أشعة الشمس والمناظر الطبيعية الزاهية وتجارب الهواء الطلق اللامتناهية. يمكنكم تقديم مجموعة متنوعة من المغامرات لعملائكم — من شواطئ بحر البلطيق الذهبية والغابات الخضراء إلى وديان الجبال المليئة بالأنشطة.

يمكن للضيوف الاستمتاع بتجارب مثيرة مثل ركوب الدراجات الرباعية، الباغيز على الطرق الوعرة، أو التجديف في جبال بينيني الخلابة. كما يمكنهم استكشاف البحيرات الصافية، ومسارات المشي الخلابة، والقلاع التاريخية، أو الاسترخاء في المقاهي المفتوحة بساحات المدن الساحرة.

يجمع صيف بولندا بين الإثارة والهدوء، حيث الطبيعة والثقافة والضيافة الدافئة تخلق ذكريات لا تُنسى. سواء كان عملاؤكم مستكشفين، عائلات، أو أزواج يبحثون عن تجربة رومانسية، تقدم بولندا مغامرات صيفية لا نهاية لها يمكن تخصيصها وفق تفضيلاتهم.

Our Packages

At HATEM Lux Travel, we help you offer your clients a seamless and luxurious holiday experience in Poland from the moment they arrive. From private airport pickups with personal drivers available throughout their stay to stylish and comfortable travel, we ensure every detail is handled professionally.

Your clients can enjoy privacy and freedom while exploring Poland's most beautiful destinations. We select the perfect accommodations and organize activities tailored to their needs — from relaxing countryside retreats to exciting adventures and exclusive city experiences.

With HATEM Lux Travel as your trusted local partner, your clients don't just visit Poland — they experience it in comfort, luxury, and complete privacy, creating memories that will last a lifetime.

في HATEM Lux Travel، نساعدكم على تقديم تجربة عطلة سلسة وفاخرة لعملائكم في بولندا منذ لحظة وصولهم. بدءًا من خدمة النقل من المطار بسيارة خاصة مع سائق متاح طوال فترة الإقامة، وصولًا إلى السفر بأناقة وراحة، نضمن إدارة كل التفاصيل باحترافية.

يمكن لعملائكم الاستمتاع بالخصوصية والحرية أثناء استكشاف أجمل وجهات بولندا. نقوم باختيار أماكن الإقامة المثالية وتنظيم الأنشطة وفقًا لاحتياجاتهم — من الهروب الريفى المريح إلى المغامرات المثيرة والتجارب الحصرية في المدن.

كشريك محلي موثوق، لا يكتفى عملاؤكم بزيارة بولندا — بل يعيشونها بأقصى درجات الراحة والفخامة والخصوصية، لتصبح ذكرياتهم فيها لا تُنسى مع HATEM Lux Travel.



Car/Van Hire

Give your clients complete freedom to explore Poland. We provide car and van rentals – from budget to luxury – with or without a driver, ensuring every guest can move comfortably and according to their preferences.

امنحوا عملاءكم الحرية التامة لاستكشاف بولندا. نقدّم خدمة تأجير السيارات والفانات – من الاقتصادية إلى الفاخرة – مع سائق أو بدون، لضمان تنقل كل ضيف براحة وبحسب تفضيلاته.



Mix & Match

Give your clients the freedom to design their holiday exactly as they wish. Our flexible offering allows them to select attractions, locations, and experiences that best suit their preferences, creating personalized and unforgettable experiences.

امنحوا عملاءكم الحرية في تصميم عطلتهم تمامًا كما يرغبون. تتيح خدمتنا المرنة اختيار الأنشطة والأماكن والتجارب التي تناسب تفضيلاتهم، لتقديم تجارب شخصية ولا تُنسى.



VIP

Offer your clients complete care from arrival to departure. A private driver at their disposal every day, accommodations of the highest standard, and carefully selected experiences ensure an exceptional and unforgettable stay in Poland.

قدّموا لعملائكم رعاية كاملة من لحظة وصولهم وحتى مغادرتهم. سائق خاص تحت تصرفهم يوميًا، أماكن إقامة بأعلى مستوى من الفخامة، وتجارب مختارة بعناية لضمان إقامة استثنائية ولا تُنسى في بولندا.

Our Accommodation

Our accommodation options vary from cosy cottages to luxury hotels, ensuring comfort and style for every guest.

تتنوّع خيارات الإقامة لدينا من أكواخ دافئة ومريحة إلى فنادق فاخرة، مما يضمن الراحة والأناقة لكل ضيف.



Cottage Style

Our cottage-style accommodation in Zakopane offers a warm and authentic mountain atmosphere, combining traditional charm with modern comfort.

توفّر أماكن الإقامة لدينا على الطراز الريفى في زاكوباني أجواء جبلية دافئة وأصيلة، تجمع بين السحر التقليدي والراحة العصرية.



Hotel

For those seeking a true hotel experience, we carefully hand-pick each property for our guests. Every hotel we choose combines exceptional quality, comfort, and attention to detail.

لمن يبحث عن تجربة فندقية حقيقية، نقوم باختيار كل فندق بعناية لضيوفنا. تجمع كل فندق نختاره بين جودة استثنائية وراحة واهتمام بالتفاصيل. استرخِ وتمتع بإقامة تترك ذكريات لا تُنسى.



Poland

"Partner with us to unlock the best of Poland for your clients. We specialize in delivering authentic, tailor-made experiences while handling all the logistics, so your agency can offer premium, worry-free trips. Together, we can make every Polish journey a story your customers will remember forever."

"تعاونوا معنا لاكتشاف أفضل ما تقدمه بولندا لعملائكم. نحن متخصصون في تقديم تجارب أصيلة ومصممة حسب الطلب، مع التعامل مع جميع جوانب التنظيم، بحيث يمكن لوكالتكم تقديم رحلات فاخرة وخالية من المتاعب. معًا، يمكننا جعل كل رحلة إلى بولندا قصة لا تُنسى لعملائكم."



Contact Us



+48 739 452 365



www.hatemluxtravel.com



[@hatemluxtravel](https://www.instagram.com/hatemluxtravel)